
Notat af borgermøde vedr. lokalplanforslag om Rævebjerg 
14. januar 2020  

Til stede var ca. 12 mødt op. Derudover var John Harpøth fra KMU, Louise Storgaard og Rasmus Damkjær 

fra planafdelingen. 

1. John Harpøth bød velkommen og indbød folk til at komme med sine bemærkninger 

2. Louise gennemgik lokalplanområdet og redegjorde for kommuneplantillæg og indholdet af 

lokalplanforslag og kommuneplanramme. 

3. Louise redegjorde for at den er i høringsperiode nu indtil 24. januar hvor der er mulighed for at 

indsende bemærkninger indtil da. 

Spørgsmål og bemærkninger til forslagene 

Er den 24. januar skæringsdag for indsigelse? Ja. 

Der har været lidt testet af i løbet af det seneste år, så støjen er testet af, og indtrykket af at det er positivt.  

En borger kom og ville høre om menighedshus. En anden borger orienterede om at menigheden har købt 

en grund, men ikke er kommet længere.  

Hvad sker der med den gamle lokalplan? Der hvor den nye lokalplan kommer bliver den gamle erstattet. De 

andre områder hvor der ligger op til, beholder eksisterende lokalplaner.  

Der er positive tilkendegivelser. 

John sluttede af og ønskede held og lykke med arrangementerne i fremtiden. Og at det var dejligt at 

sporten kunne blive i kommunen. 

 

 

 

 

 


